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Forslag fra Bestyrelsen 

Generalforsamlingen bemyndiger Bestyrelsen til at igangsætte det indledende 

arbejde for gennemførsel af renovering af foreningens vejarealer, herunder: 

→ Diverse forundersøgelser 

→ Indhentning af 3 tilbud på vejrenovering gennem licitation 

→ Indhentning af tilbud på finansiering 

Løsningsforslag for såvel renovering som finansiering skal præsenteres for 

Generalforsamlingen til vedtagelse før arbejdet kan sættes i gang. 

 

Motivation 

Alle vore veje er etablerede samtidig med bebyggelsen i perioden 1978-1980, og vi har løbende i 

foreningen diskuteret hvornår og hvordan, der skulle fortages den nødvendige udskiftning af 

belægning mm. 

I erkendelse af dette har vi da også gennem flere år fortaget indbetaling til Vejfond for at starte en 

opsparing til arbejdet. 

Efter opfordring fra Generalforsamlingen er Bestyrelsen derfor gået videre med sagen og har nu 

fået gennemført en indledende vurdering af vejenes tilstand af konsulentfirmaet Hartvig Consult. 

Konklusionen er, at vejene har overskredet deres levetid, og at en renovering bør gennemføres 

indenfor 1-2 år. 

Det er derfor tid at gå i gang med at få gennemført de nødvendige undersøgelser af kloaker m.m. 

Herefter kan der indhentes tilbud fra 3 firmaer ved gennemførsel af licitation, hvor det bedste 

tilbud ud fra en samlet betragtning vælges. 

Løsningen skal naturligvis præsenteres for Generalforsamlingen og godkendes der, før tilbuddet 

kan tiltrædes og arbejdet sættes i gang. 

På samme måde skal er indhentes tilbud fra flere banker på finansiering af arbejdet. Også her skal 

løsningen præsenteres for Generalforsamlingen og godkendes der, før tilbuddet kan tiltrædes og 

arbejdet sættes i gang. 

 

 

 


